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PROTOKÓŁ NR XXXIX/17 
z XXXIX sesji Rady Miasta Kobyłka 

z dnia 25 września 2017 r. 
 
Miejsce – Urząd Miasta Kobyłka  
Otwarcie sesji godz. 1430 zamknięcie 1700 

Obecnych –19 radnych  
Lista obecności radnych w załączeniu. 
 

Ad. 1. Otwarcie XXXIX sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska po stwierdzeniu prawomocności obrad 
otworzyła XXXIX sesję Rady Miasta i powitała, radnego Powiatowego Tomasza Szturo, zarząd 
miasta: Burmistrza Miasta Kobyłka Roberta Roguskiego, Zastępcę Burmistrza Karinę Jaźwińską, 
Skarbnik Miasta Grażynę Mościcką, Sekretarz Miasta Elżbietę Jurczyk, mecenasa Karola Trzaskę, 
Kierowników wydziałów Urzędu Miasta Panią Elżbietę Szymanowską Kierownika Wydziału 
Infrastruktury, Panią Joannę Śmiecińską Kierownika Wydziału Gospodarki Przestrzennej, 
Zbigniewa Kolatorskiego Kierownika Wydziału Ochrony Środowiska, Pawła Dylewskiego 
Kierownika Wydziału Inwestycji, mieszkańców, internautów, przedstawicieli lokalnej prasy oraz 
radnych. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXXIX sesji RM. 
 

Przewodnicząca Rady przedstawiła i odczytała proponowany porządek.  

Porządek został przyjęty – 19 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

Ad. 3. Zatwierdzenie protokołu z XXXVIII sesji RM. 

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska poddała pod głosowanie zatwierdzenie protokołu  
z XXXVIII sesji RM. Protokół został przyjęty –19 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw.  

Ad. 4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności między sesjami. 

Burmistrza Miasta Robert Roguski odczytał sprawozdanie z działalności między sesjami (mat. 
w zał). 

Ad. 5. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Miasta Ewa Jaźwińska odczytała sprawozdanie z działalności między 
sesjami (mat. w zał). 
 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej Gminie Brusy na naprawę infrastruktury drogowej uszkodzonej w 
nawałnicach.  
 
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
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uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXIX/351/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 
dotacji celowej Gminie Sępólno Krajeńskie na naprawę infrastruktury drogowej uszkodzonej 
w nawałnicach 
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXIX/352/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Kobyłka  na lata 2017-2031.  
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka zgłosiła autopoprawkę – Głosowanie autopoprawki – 19 
głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw  
Dyskusji brak. 
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Uchwała XXXIX/353/17 została podjęta – 19 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw  

 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę budżetową Miasta Kobyłka na 
2017 rok.  
Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka udzieliła szczegółowych informacji dotyczących projektu 
uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXIX/354/17 została podjęta – 19 głosów za, 1 wstrzymujący, 0 przeciw. 
 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia "Gminnego programu opieki nad 
zabytkami Miasta Kobyłka na lata 2017 - 2020". 
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Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej udzieliła szczegółowych informacji dotyczących 
projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXIX/355/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości położonej w Kobyłce przy ulicy Nowej. 
 
Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Joanna Śmiecińska udzieliła szczegółowych 
informacji dotyczących projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony.  
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXIX/356/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 
 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości położonej w 
Kobyłce przy ul. Batalionów Chłopskich. 

 
Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Joanna Śmiecińska udzieliła szczegółowych 
informacji dotyczących projektu uchwały.  
Projekt uchwały został wyświetlony.  
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
Dyskusji brak. 
Uchwała XXXIX/357/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 
 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia  Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Miasta Kobyłka „LUDZIE – PRZESTRZEŃ – DZIAŁANIA”. 

 
Jolanta Olszewska pracownik Biura Strategii i Funduszy Zewnętrznych udzieliła szczegółowych 
informacji dotyczących projektu uchwały . 
Projekt uchwały został wyświetlony. 
Uwag do formy i treści projektu uchwały nie zgłoszono. 
Dyskusji brak.  
Stanowiska komisji za przyjęciem uchwały. 
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Uchwała XXXIX/358/17 została podjęta – 20 głosów za, 0 wstrzymujących, 0 przeciw. 

 

Ad. 14. Informacja o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 r.  

Informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2017 udzieliła Skarbnik Miasta Grażyna 
Mościcka.  

Ad.15. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego MOK, MBP, OSiR „Wicher”,  
MSPZOZ za I półrocze 2017 r.  

Informacji o przebiegu wykonania planu finansowego MOK, MBP, OSiR „Wicher”, MSPZOZ za  
I półrocze 2017 r. udzieliła Skarbnik Miasta Grażyna Mościcka.  
 
Ad. 16. Letni wypoczynek dla dzieci i młodzieży – podsumowanie zrealizowanych działań. 
Podsumowanie letniego wypoczynku dla dzieci i młodzieży przedstawiła Kierownik Wydziału 
Oświaty i Spraw Społecznych Anna Bielińska-Sobolewska. 

Ad. 17. Budowa kompleksu usługowo-mieszkaniowego w ramach Partnerstwa Publiczno-
Prywatnego – „Kobyłka Dom”. Informacja o realizacji przedsięwzięcia.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska powitała przybyłych na sesję gości tj. Stanisława 
Albinowskiego Prezesa Zarządu Kobyłka Dom Sp.z o.o., Wojciecha Ciurzyńskiego Prezesa 
Multibud Investment oraz Członka Zarządu Spółki Przemysława Cichockiego.  

Panowie szczegółowo zdali relację z etapów budowy kompleksu mieszkalno-usługowego przy 
ul. Leśnej/Fałata. 

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska zapytała o powierzchnię parku oraz o to czego dotyczy 
koncepcja modernizacji przepompowni. Pani Przewodnicząca zapytała również jak wygląda 
sytuacja finansowa Spółki.  

Burmistrz Miasta Robert Roguski podsumował współpracę ze Spółką. 

Radny Paweł Potocki zapytał kto poniesie koszty modernizacji przepompowni oraz czy w 
każdym budynku będą pomieszczenia dla Miasta.  

Wiceprzewodnicząca Hanna  Łach zapytała o koszt projektu modernizacji przepompowni.  

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 

Wznowienie obrad. 

 

Ad.18. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Hanna Łach odczytała interpelację radnego Jakuba Kowaleczko 
wraz z odpowiedzią Burmistrza Miasta.  

Radny Jarosław Dąbrowski zapytał o ul. Nową oraz o maszt telefonii komórkowej przy ul. 
Parkowej.  
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Radna Beata Dąbrowska odczytała list otwarty Towarzystwa Przyjaciół Miasta Kobyłka. 

Radna zapytała również o naprawę nawierzchni dróg podczas opadów oraz o stan ul. 
Ossowskiej i o odwodnienie ww. ulicy.  

Na pytania radnych odpowiedzi udzielili: Burmistrz Miasta Robert Roguski, Burmistrz Miasta 
Karina Jaźwińska, Kierownik Wydziału Gospodarki Przestrzennej Joanna Śmiecińska.  

Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwiska odczytała pytania internautów, na które odpowiedzi 
udzielili Burmistrz Miasta Robert Roguski, Zastępca Burmistrza Karina Jaźwińska, Kierownik 
Wydziału Inwestycji Paweł Dylewski.   

Ad.19. Zamknięcie XXXIX sesji Rady Miasta Kobyłka. 

 Przewodnicząca Rady Ewa Jaźwińska zamknęła XXXIX sesję Rady Miasta  
i poinformowała, że następna sesja planowana jest na dzień 6 listopada 2017 r. oraz 13 
listopada2017r.    

 

Protokołowała       Przewodnicząca   
                     Rady Miasta Kobyłka 

 
Agata Gawrych                     Ewa Jaźwińska  


